
 

BOLOŇSKÝ PROCES 
 

Co je vlastně „boloňský proces“ a proč byl spuštěn ? 
 

Jaká pozitiva a negativa přinesl českému vysokému školství ? 
 

Jaké jsou dosavadní zkušenosti s jeho implementací ? 
 

Kam bude dál směřovat s ohledem na evropský kontext ? 
 

Jaká případná rizika obsahuje ? 
 

Jak úzce souvisí s navrhovanou reformou terciárního vzdělávání ? 
 
 

Přijďte na diskusní seminá ř !!! 
 
 

v úterý 18.května  od 16:30 v posluchárně CH1 (Chemický ústav, Hlavova 8) 
 

diskutovat budou : 
 

RNDr. Věra Šťastná 

Odbor analýz a strategií rektorátu UK 
zástupkyně ČR v Řídící skupině Boloňského procesu 

 
prof. RNDr. Jan Bedná ř, CSc. 

Matematicko-fyzikální fakulta UK 
místopředseda Rady vysokých škol, bývalý prorektor UK pro studium 

 
Mgr. Karel Šima, Ph.D. 

Centrum pro studium vysokého školství 
výzkumný pracovník, autor knihy a publikací o transformaci vysokého školství 

 
Mgr. Miroslav Jašurek 

Filozofická fakulta UK 
předseda Studentské komory Rady vysokých škol 

 


